

Title (en)
METHOD AND APPARATUS FOR CHEMICAL ANALYSIS.

Title (de)
VORRICHTUNG UND VERFAHREN FÜR CHEMISCHE ANALYSEN.

Title (fr)
PROCEDE ET APPAREIL D'ANALYSE CHIMIQUE.

Publication
EP 0389545 A1 19901003 (EN)

Application
EP 89900194 A 19881124

Priority
DK 622587 A 19871127

Abstract (en)
[origin: WO8904967A1] A method and an apparatus for chemical analysis of samples of varying matrices is disclosed. The samples are transported in series by a carrier fluid. At a test location is provided a fluid element the chemical composition of which is maintained essentially constant in consequence of the exposure of the fluid element to the carrier fluid prior to and subsequent to the exposure of the fluid element to each individual sample.

Abstract (fr)
Le procédé et l'appareil décrit servent à l'analyse chimique d'échantillons à matrice variable. Les échantillons sont transportés en série par un fluide porteur. En un point au moins est amené un élément fluide dont la composition chimique est maintenue sensiblement constante à la suite de l'exposition de l'élément fluide au fluide porteur avant et après l'exposition de l'élément fluide à chaque échantillon.

IPC 1-7
C12Q 1/00; C12Q 1/54; G01N 33/48; G01N 35/08

IPC 8 full level
C12Q 1/00 (2006.01); **C12Q 1/58** (2006.01)

CPC (source: EP)
C12Q 1/005 (2013.01); **C12Q 1/006** (2013.01); **C12Q 1/58** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8904967A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
WO 8904967 A1 19890601; DK 622587 D0 19871127; EP 0389545 A1 19901003

DOCDB simple family (application)
DK 8800191 W 19881124; DK 622587 A 19871127; EP 89900194 A 19881124